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Abstract (en)
The method involves aligning a sheet (6) in the transport direction (B), and aligning the sheet in the lateral direction. The gripper carriage (8) is
passed on its movement path over a sheet transfer point. The gripper carriage is stopped behind the sheet transfer point. The gripper of the gripper
carriage is opened. The sheet is released for sheet transfer, and the gripper of the gripper carriage is closed for gripping the sheet. An independent
claim is also included for a sheet-processing machine for treatment of sheet of paper or cardboard.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Übergeben von Bogen (6) aus Papier, Pappe und dergleichen vom Anleger (1) einer Bogenstanz- und /
oder -prägemaschine (100) an umlaufende Greifer von Greiferwagen (8) eines Transportsystems (7) der Maschine (100). Dazu wird ein jeweiliger
Greiferwagen (8) über eine Bogenübergabestelle (Ü) hinaus bewegt und fährt wieder rückwärts (R) in Position zur Übernahme eines ausgerichteten
Bogens (6). Dadurch steht für die Bogenausrichtung in vorteilhafter Weise ein großes Zeitfenster zur Verfügung.
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